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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS  
 

Aika  11.10.2016 klo 18:00 

Paikka             c/o Raimo Mättö Gbyt388 

Läsnä Raimo Mättö  

Asko Haapakoski 

Peter Korhonen 

Ray Skarp 

Jaakko Rahja 

 

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen 

Raimo Mättö avasi kokouksen kello 18:20   

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Raimo Mättö ja kokouksen sihteeriksi Asko Haapakoski  

 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Todettiin, että kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätövaltainen 

 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

Hyväksyttiin kokouskutsussa mainitut asiat kokouksen työjärjestykseksi 

 

4. Hallituksen järjestäytyminen 

Valittiin: 

 hallituksen puheenjohtajaksi Raimo Mättö 

 hallituksen varapuheenjohtajaksi Regina Hirn  

 rahastonhoitajaksi Peter Korhonen 

 kotisivumestariksi Asko Haapakoski 

 

Päätettiin, että hallituksen kokousten sihteeriys kiertää 

 

Todettiin, että yhdistyksen kirjanpitäjänä toimii Tarja Lång. 

 

5. Yhdistyksen jäsenmäärä  

Todettiin, että vuosikokous edellytti jäsenmäärän ja jäsenyyden selvittämistä. Hallitus totesi, että 

jäseniä on 41. Jäseninä ovat yksityishenkilöt, mutta käytännössä saman perhekunnan kaikki jäsenet 

katsotaan kuuluvan jäsenetuuksien piiriin, jos vaikkapa vain yksi on perhekunnasta yhdistyksen 

jäsen. Lisäksi keskusteltiin kaikkien jäsenien sähköpostiosoitteiden keräämisestä. 

 

Lisäksi totesimme, että edistetään hiljalleen ’Smedsby’- nimeä kylän nimeksi. 

 

6. Latureitti ja latuavustuksen hakeminen 

Todettiin, että latupohja on tehty Peter Korhosen ja Arto Bergströmin toimesta ja että reitti on 

käytettävissä myös tulevana talvena.  

Kunta on antanut yhdistykselle latua yms varten avustusta 400 euroa kaikenmoiseen toimintaan. 

Hallitus päätti, että tulevana talvena on sen verran lunta, että latu saadaan toimintakuntoon. 

 

7. Vesihuolto 

Todettiin, että kunta on suunnittelemassa runkoputkea kylän alueen läpi veklahdesta keskustaan. 

Päätettiin, että hankkeen etenemistä seurataan ja reagoidaan tarvittaessa.  
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Vesihuollon lisäksi käytiin keskustelua sähköjohtojen asennuksista sekä liikenteestä ja keskustan 

liikenneympyröistä. 

 

8. Muita asioita 

Keskusteltiin kevyenliikenteen väylän edistämisestä. Jaakko lähestyy kuntaa kirjeellä asian 

edistämiseksi. 

Ehdotettiin aloittaa selvitys mahdollisuudesta rakentaa isompi sadekatos kirkkotien päähän. 

Koululaiset hyötyisivät sateensuojasta bussikyytiä odotellessa. 

Valmistellaan teknisen piirustuksen toteutusta AutoCadilla Erkki Blomroosin suunnitelmien 

pohjalta. Asko selvittää Omnian mahdollisuudet teknisen piirustuksen tekemiseen sekä katoksen 

toteuttamiseen. Peter selvittää piirustuksen tekemistä kunnan toimesta sekä mahdollisten käytettyjen 

bussikatosten saatavuutta. Raimo tarkistaa omien yhteyksiensä kautta piirustusten 

tekemismahdollisuudet.  

Edellisistä toimenpiteistä tehdään ”välitarkistus” jouluun 2016 mennessä. 

Hallituksen seuraavat kokoukset: 17.1.2017 ja 28.3.2017 klo 18. 

 

9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:47 

 

 

 

 ___________________  ________________ 

 Raimo Mättö   Asko Haapakoski 

 puheenjohtaja  sihteeri 

 

 


